
Råvaruegenskaper och förädlingsprocesser
SG0254, 10052.1920
 15 Hp
Studietakt = 100%
Nivå och djup = Avancerad   

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2019-10-24   -   2019-11-14 
Antal svar 15
Studentantal 20
Svarsfrekvens 75 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 15 
Medel: 5,0 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 0
5: 15
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,6 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 4
5: 9
Har ingen uppfattning: 1

3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.



 
Antal svar: 15 
Medel: 4,9 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 2
5: 13
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,9 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 2
5: 13
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,8 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 3
5: 12
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 15 
Medel: 5,0 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 0
5: 15
Har ingen uppfattning: 0



7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,7 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 4
5: 11
Har ingen uppfattning: 0

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,8 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 1
5: 13
Har ingen uppfattning: 0

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,9 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 1
5: 14
Har ingen uppfattning: 0

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).



 
Antal svar: 15 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 3
4: 1
5: 9
Har ingen uppfattning: 2

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,7 
Median: 5 

1: 0
2: 1
3: 0
4: 2
5: 12
Har ingen uppfattning: 0

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 15 
Medel: 28,7 
Median: 26-35 

≤5: 0
6-15: 0
16-25: 4
26-35: 9
36-45: 2
≥46: 0
Har ingen uppfattning: 0

Egna frågor

13.   Jag anser att hållfasthetslaborationen var mycket givande

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1

 



4: 5
5: 8
Har ingen uppfattning: 1

14.   Jag anser att pelletsblocket inklusive laborationen var mycket givande

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 5
5: 9
Har ingen uppfattning: 0

15.   Jag anser att dagarna i Örnsköldsvik med besök på More och Domsjö var mycket givande

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,3 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 3
4: 4
5: 8
Har ingen uppfattning: 0

16.   Jag anser att kursens gästföreläsare gav mycket givande föreläsningar

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,7 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 5
5: 10
Har ingen uppfattning: 0

17.   Jag anser att studiebesöken på Sävar snickeri och Sävarsågen var mycket givande 



 
Antal svar: 15 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 4
4: 4
5: 7
Har ingen uppfattning: 0

18.   Jag anser att fördjupningsarbetet på kursen första del var mycket givande

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 1
2: 0
3: 0
4: 3
5: 11
Har ingen uppfattning: 0

19.   Jag tycker att föreläsningarna som gavs av forskare från SLU och Umeå Universitet var mycket givande

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,6 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 4
5: 10
Har ingen uppfattning: 0

20.   Jag anser att NIR laborationen med efterföljande genomgång i datasal var mycket givande

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,7 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 3
5: 11
Har ingen uppfattning: 0



21.   Jag anser att socker laborationen var mycket givande

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,3 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 3
4: 4
5: 8
Har ingen uppfattning: 0

Kursledarens kommentarer
Jag och kursens Evald-representant, Martina Lundkvist, träffades den 11/12 för att diskutera utfallet av
kursutvärderingen. Vi gick igenom kursutvärderingen och schemat systematiskt under ca 1h. Martina var väl
förberedd och hade väldigt många bra kommentarer och kom med mycket input på vad som kunde förbättras till
nästa års kurs. Specifika delar av kursen som diskuterades var studiebesök, laborationer och examinationerna där vi
gemensamt hittade förbättringsmöjligheter, exempelvis att dela in i mindre grupper vid labbrapportskrivande vilket
leder till att fler blir aktiva och ”drar sitt strå till stacken”. Vidare diskuterade vi även den lågt upplevda
totalbelastningen och där hade Martina flera intressanta förslag som exempelvis schemalagda litteraturseminarier
och gruppövningar vilket ger studenterna dels en vägledning till den ganska digra kurslitteraturen men även ett forum
för att diskutera och omsätta inläst kunskap. Slutligen diskuterade vi också specifika gästföreläsningar där
föreläsningen om framtidens produkter från skogen (Bjarne Holmbom, Åbo Akademi) upplevdes till viss del sakna
relevans och att till nästa år bör en annan gästföreläsare (KTH eller Chalmers?) kontaktas. Uppskattar verkligen
detta samtal då jag som kursansvarig får en förståelse för hur studenterna upplevt kursen och självklart att jag får
med mig förbättringsförslag inför nästa år.

Studentrepresentantens kommentarer
Jag och kursledaren träffades den 11 december och diskuterade kursen. Vi gick igenom svaren på
kursutvärderingen och utformningen av schemat. Genomgående kan ses av utvärderingen att merparten är sjukt
nöjda med kursen och helhetsintrycket talar mycket för sig själv! Kursen var väldigt rolig, välstrukturerad och höll hög
kvalité med en otroligt engagerad kursledare som alltid jobbade för studenternas bästa. Men visst finns det alltid
saker att slipa på inför nästa kursomgång. Jag försökte bidra med mina synpunkter som jag har snappat upp under
kursens gång. Det mesta fokuset lades på att diskutera förbättringspotentialen angående studiebesöken,
laborationerna samt de punkter i utvärderingen som vi ansåg hade störst behov av att utvecklas. Vi resonerade kring
nya idéer till kursinnehållet såsom att lägga in "Jigsaw-metoden" vid flera övningar eller möjligtvis lägga in
seminarium till litteraturen, för att nämna några.

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600
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